
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku 

konaného dňa 24.03.2022 

(komisia realizovaná on-line prostredníctvom Zoom meeting) 

Prítomní: Mgr. Natália Podhorná, PhDr. Ľudmila Farkašovská, Mgr. Roman Futo, Ing. Ernest 

Huska, Mgr. Ján Káľavský, Ing. Tatiana Kratochvílová,  Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá 

Ospravedlnení: Mgr. Matej Kotian, Ing. Gabriela Fulová 

Neprítomní: MUDr. Iveta Plšeková, Bc. Adam Sarlós, Jakub Kuruc 

Hostia: Mgr. Iveta Jančoková  

Trvanie: od 17:30 do 18:07 

PROGRAM: 

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh na poskytnutie dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle 

VZN 16/2020, vyhodnotenie žiadostí 2022 

3. Rôzne 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku začala zasadnutie, pani predsedníčka Mgr. 

Natália Podhorná privítala členov komisie a prešlo sa k rokovaniu. 

BOD 1 - Schválenie programu zasadnutia 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Program bol schválený. 

 

 



BOD 2 - Návrh na poskytnutie dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

v zmysle VZN 16/2020, vyhodnotenie žiadostí 2022 

Bod A -  Návrh na poskytnutie dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

v zmysle VZN 16/2020, vyhodnotenie žiadostí 2022 

Návrh predstavila Mgr. Iveta Jančoková 

K predmetnému návrhu neboli žiadne otázky. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa:  

Návrh VZN bol zobraný na vedomie 

 

V tomto bode  členka komisie Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá navrhla, aby bol do 

programu bodu 2 zaradený bod B: Odporúčanie stanoviska členov komisie k dotáciám pre 

pána starostu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa:  

Bod B bol zaradený do programu 

 

Bod B: Odporúčanie stanoviska členov komisie k dotáciám pre pána starostu 

 

Členka komisie Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá navrhla, aby komisia odporučila pánovi 

starostovi poskytnúť všetkým žiadateľom o dotácie minimálne tisíc eur, aby nebola dotácia 

poskytnutá iba žiadateľovi s najvyšším počtom bodov, ale všetkým, ktorí zaslali svoje návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa:  

Odporúčanie bolo schválené 



17:41 sa odpojila Ing. Tatiana Kratochvílová 

BOD 4 – Rôzne 

 

Mgr. Iveta Jančoková predstavila tému plánovanej výmeny odpadkových košov. Bude sa 

osádzať 250 kusov kameninových košov s objemom 70 litrov, s poklopom proti vranám. 

 

Mgr. Jančoková spolu s Mgr. Káľavským dodatočne skonzultujú, či je ochrana na 

odpadkových košoch proti vranám dostatočná. 

 

Na záver poďakovala predsedníčka komisie Natália Podhorná všetkým členom komisie a 

hosťom za účasť. 

Mgr. Natália Podhorná 

predsedníčka komisie, v.r. 

Zapísané dňa 25.03.2022 

Zapísal: Ing. Barbora Bajusová 


